
                                               Protokół Nr XIX
z  XIXSesji Rady Gminy Kluki

z dnia 28 maja 2008r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Otwarcia  obrad  XIX  Sesji  Rady  Gminy  Kluki  dokonał 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Grzegorz  Augustyniak,  który  przewodniczył 
obradom.  Powitał  serdecznie  wszystkich   radnych,  Panią  Sekretarz,  Panią 
Skarbnik, sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości na dzisiejszą sesję oraz 
stwierdził,  iż  na  stan  15 radnych  obecnych  jest  14 radnych.  Obrady  są 
prawomocne.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie  porządku obrad.
           Porządek  obrad  radni  otrzymali   z zawiadomieniem  i materiałami  na 
sesję.
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował zdjęcie z porządku obrad punktu 5 
"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 14/XXV/2002 Rady Gminy 
Kluki z dnia 25 kwietnia 2002 r. w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej 
o  nazwie  „Zespół  Obsługi  Szkół  Gminy  Kluki”  oraz  nadania  jej  Statutu"  i 
punktu 7 " Podjęcie uchwały w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   sprzedaż 
nieruchomości    w   drodze   bezprzetargowej  (w  Trząsie)",  w  punkcie  12 
"Podjęcie  innych  niezbędnych  uchwał" podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwały  Nr  16/XVIII/08  Rady  Gminy  Kluki  z  dnia  25  kwietnia  2008  r.  w 
sprawie ustalenia  zasad korzystania ze stołówek, w tym wysokość opłat  dla 
stołówek funkcjonujących w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina  Kluki,  ponieważ  Łódzki  Urząd  Wojewódzki  wszczął  postępowanie 
odnośnie w/w uchwały.   
Proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2008 rok.
5. Podjęcie   uchwały  w   sprawie  wyrażenia   zgody  na  sprzedaż 

nieruchomości w drodze  bezprzetargowej (w Nowym Janowie).
     6.  Podjęcie  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody na sprzedaż
          nieruchomości (w Klukach).
     7.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
            Kluki do udziału we wspólnym  projekcie  z Województwem Łódzkim
            pn.:  „Budowa Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych
            Województwa Łódzkiego  (Wrota Regionu Łódzkiego)”.



       8.  Podjęcie  uchwały w  sprawie określenia zakresu i formy informacji o
            przebiegu wykonania budżetu Gminy Kluki za pierwsze półrocze roku
            budżetowego oraz określenia  zakresu i formy informacji o przebiegu
            wykonania planów finansowych instytucji kultury, dla których organiza-
            torem jest Gmina Kluki.
       9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 13/III/06 Rady Gminy
            Kluki z dnia  18   grudnia 2006 roku  w sprawie ustalenia wynagrodzenia
            Wójta Gminy Kluki.
      10. Podjęcie  innych niezbędnych  uchwał.
      11. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
      12. Interpelacje i wolne wnioski.
      13. Sprawy różne.
      14. Zakończenie obrad.
Za  przyjęciem  porządku  obrad  z  uwzględnieniem  zgłoszonych  poprawek 
głosowało 14 radnych, wstrzymujących się 0 radnych, przeciw 0 radnych ( jedna 
osoba nieobecna).

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z ostatniej sesji  był do wglądu  w siedzibie Rady Gminy, 

natomiast w dniu sesji na sali obrad.
Radny  Jerzy  Konieczny  wniósł  uwagę  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji 
dotyczącą braku wypowiedzi odnośnie podwyżki wynagrodzenia Wójta.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy, przy braku sprzeciwu 
radnych,  postanowił  o   uzupełnieniu   protokołu  z  poprzedniej  sesji  poprzez 
zmianę treści punktu 12 w tym zakresie.
O godz.   1315   na salę  obrad przybył  radny Romuald  Śniady oraz  Wójt  Pan 
Bernard Stein.

W punkcie  tym mieszkańcy wsi  Osina wystąpili  z  wnioskiem do radnych w 
sprawie  zwodociągowania  zarówno  północnej  jak  i  południowej   części  wsi 
Osina. Część południowa jest bardziej narażona na suszę. W wyniku dyskusji 
uzgodniono, że w roku bieżącym zostaną zabezpieczone środki w budżecie na 
dokończenie projektu a realizacja w roku przyszłym.
Za dokończeniem projektu w tym roku i budową wodociągu w Osinie w roku 
przyszłym głosowało 12 radnych przy 3 wstrzymujących się.

Punkt 4  - Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian w budżecie Gminy Kluki na
            2008 rok.
           Do projektu budżetu złożona została autopoprawka, którą radni otrzymali 
przed sesją.
Skarbnik Gminy Elżbieta Bednik omówiła zmiany wprowadzone do budżetu na 
2008 r.,  m.in.  związane ze zwiększeniem dotacji  dla rolników z tyt.  wzrostu 
podatku  akcyzowego  -  kwota  24.144,27  zł,  zakupu  na  współwłasność  1/3 
nieruchomości i majątku stanowiącego ujęcie wodociągowe w Parzniewicach – 
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22.800,-zł.
Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany zostały omówione na Komisji Budżetu 
i Finansów,  co potwierdziła Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Dyła.
Pytań do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 23/XIX/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 28 maja 2008r.

w sprawie zmian w budżecie  Gminy Kluki na  2008 rok.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Punkt 5 - Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia   zgody  na  sprzedaż
            nieruchomości w drodze  bezprzetargowej (w Nowym Janowie).
            Radna Marzanna Berendtz  uważa, że należy wyrazić zgodę.
Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  Jerzy  Dymiński  –  na  Komisji 
pozytywnie  zaopiniowane  zostały  2  działki  w  drodze  bezprzetargowej  (w 
Nowym Janowie i  Trząsie) natomiast negatywnie działka pod SKR.
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  projekt uchwały.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 24/XIX/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 28 maja 2008 r.

w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
w drodze  bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Punkt 6 - Podjęcie  uchwały w  sprawie   wyrażenia  zgody na sprzedaż
            nieruchomości (w Klukach).
           Radny Jerzy Konieczny  – Komisja Infrastruktury wyraziła negatywną 
opinię. Uważamy, że działka ta może w przyszłości przysłużyć się gminie i żeby 
pochopnie tego nie sprzedawać. 
Wójt  –  w  związku  z  tym  należy  przeznaczyć  środki  w  budżecie  na 
zabezpieczenie obiektu. 
Za nie wyrażeniem zgody na sprzedaż głosowało 9 radnych, przeciw 3 radnych, 
wstrzymujących się  3 radnych.

Uchwała Nr 25/XIX/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 28 maja 2008r.

w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości .
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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Punkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
            Kluki do udziału we wspólnym  projekcie  z Województwem Łódzkim pn:
            „Budowa Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa 
            Łódzkiego  (Wrota Regionu Łódzkiego)”.

           Sekretarz Gminy Anna Fabrowska poinformowała, iż wszyscy otrzymali 
uzasadnienie  do  uchwały.  Zarząd  Województwa  wystapił  o  przystąpienie  do 
takiego projektu współfinansowanego przez Marszałka Województwa w 85% i 
gminę w 15%. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  projekt uchwały.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 26/XIX/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 28 maja 2008r.

w sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Kluki do 
udziału we wspólnym  projekcie  z Województwem Łódzkim pn.:„Budowa”
Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego 
(Wrota Regionu Łódzkiego)”.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Punkt 8.  - Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji 
            o  przebiegu wykonania budżetu Gminy Kluki za pierwsze półrocze roku
            budżetowego oraz określenia  zakresu i formy informacji o przebiegu
            wykonania planów finansowych instytucji kultury, dla których organiza-
            torem jest Gmina Kluki.
         Pani Skarbnik – wynika to z art. 198 ustawy o finansach publicznych. 
Wyszczególnione są punkty, które będą przedstawiały informację o przebiegu 
wykonania budżetu w zakresie  budżetu gminy i określenie informacji, jakie są 
zawarte w przebiegu wykonania planów finansowych instytucji kultury.
Radny Henryk Kęsy poprosił o zapisanie w protokole: na posiedzeniu Komisji 
Budżetowej pytaliśmy Panią Skarbnik o samą wersję wykonania; czy to będzie 
w takiej wersji jaką żeśmy otrzymali teraz, uzupełnienie do wykonania budżetu 
za rok poprzedni. Pani Skarbnik tak nam właśnie powiedziała. 
Pani Skarbnik potwierdziła wypowiedź Radnego.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 27/XIX/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 25 kwietnia 2008r.

w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o  przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kluki za pierwsze półrocze roku budżetowego 
oraz określenia  zakresu i formy informacji o przebiegu  wykonania planów 
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finansowych instytucji kultury,   dla których organizatorem jest Gmina 
Kluki.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Punkt 9 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 13/III/06 Rady
            Gminy Kluki z dnia 18 grudnia 2006 roku  w sprawie ustalenia
             wynagrodzenia Wójta Gminy Kluki.
         Przewodniczący  Rady Gminy poinformował,  że uzasadnienie Radni 
otrzymali wraz z projektem. Widełki są w granicach 1500-1900.
Za propozycją w kwocie 1.500 zł głosował 1 radny, 1.700 zł – 4 radnych, 1.600 
zł – 7 radnych, 1.900 zł – 3 radnych. 
Przewodniczący  Rady  Gminy   odczytał  projekt   uchwały.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.
                                Uchwała Nr 28/XIX/2008

Rady Gminy Kluki
z dnia 28 maja 2008r.

w sprawie zmiany uchwały Nr 13/III/06 Rady Gminy Kluki 
z dnia 18 grudnia 2006 roku  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta
Gminy Kluki.
Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

Punkt 10 – Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
             Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z treścią pisma z ŁUW w Łodzi 
w  sprawie  zawiadomienia  o  wszczęciu  postępowania   dot.   uchwały  Rady 
Gminy Kluki Nr 16/XVIII/08 z dnia 25 kwietnia 2008 r.  w sprawie: ustalenia 
zasad  korzystania  ze  stołówek,  w  tym  wysokość  opłat   dla  stołówek 
funkcjonujących  w szkołach,  dla  których  organem prowadzącym jest  Gmina 
Kluki. Wątpliwości organu nadzoru budzi treść § 7 dot. sposobu ustalenia opłat. 
Kierownik  Zespołu  Obsługi  Szkół  Pani  Marzanna  Karpińska  przedstawiła 
projekt uchwały, w którym § 7 otrzymuje nowe brzmienie. Wysokość dziennej 
stawki żywieniowej ponoszonej  przez ucznia wynosi:  za śniadanie – 1,10, za 
obiad – 2,50.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 29/XIX/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 28 maja 2008 roku

w sprawie: zmiany uchwały Nr 16/XVIII/08 Rady Gminy Kluki 
z  dnia  25  kwietnia  2008r.  w  sprawie   ustalenia   zasad  korzystania  ze 
stołówek, w tym wysokość opłat  dla stołówek funkcjonujących  w szkołach, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Kluki.
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
O godz. 14 15 Przewodniczący Rady ogłosił krótką  przerwę w obradach.
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Przewodniczący Rady  przywitał przybyłą w międzyczasie  na salę obrad  Panią 
Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół Ewę Łumińską i nowych gości.

Punkt  11  -   Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.

Wójt Pan Bernard Stein przedstawił informację z działalności międzysesyjnej:
● Finalizowane  są  sprawy  związane  z  wyborem  ofert  na  wykonawstwo 

dróg,  które  mamy  w budżecie  na  drogę  Lesisko,  Ścichawa i  Roździn. 
Otwarcie ofert nastąpi 10 czerwca. Otwarcie ofert na drogi dojazdowe do 
pól  Podścichawa,  Parzno  17  czerwca  i  wodociąg  Osina   północ  24 
czerwca.

● Rozpoczęły  się  remonty  dróg poprzez  nawożenie  tłuczniem (600  ton). 
Nawożenie  następuje  po  kolei  w  miarę  jak  czwórka  osób  z  robót 
publicznych jest w stanie od razu to rozplantowywać. Na pierwszy rzut 
poszła  droga  w  Osinie.  Ta  czwórka  ma  również  obowiązek  dbania  o 
skwerki.

● Prowadzone były sprawy związane z ewentualnym zakupem samochodu 
dofinansowanego  ze  środków  unijnych  dla  straży  pożarnej.  Szkopuł 
polega na tym, że samochód taki mógłby być zakupiony przez jednostkę 
straży, ale jednostka powinna mieć 15% środków własnych. U nas żadna 
z jednostek nie ma pieniędzy. Podejmowane są próby ominięcia tego.

● Odbyły  się  uroczystości  zewnętrzne  m.in.  w  Parznie  z  okazji  urodzin 
Wandy Malczewskiej, Dni Samorządu w Bełchatowie. 

● Podpisana została umowa na dofinansowanie dróg dojazdowych do pól - 
kwota 22 tys.zł. 

● Wpłynęło pismo z Konsorcjum Zaawansowane Technologie RATEG w 
sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  korekty  wyceny  działek  w 
Trząsie,  które  zostało  odczytane.  Obecnie  nie  możemy  zlecić  takiej 
korekty, ponieważ nie ogłaszaliśmy  jeszcze  przetargu. W momencie, gdy 
nikt  po  ogłoszeniu  2  przetargów  się  nie  zgłosi  to  możemy  mówić  o 
korekcie wyceny. 

● Informacja – lawinowo zgłaszają się mieszkańcy w sprawie granic dróg. 
Nie wszystkie drogi zwyczajowo wyjeżdżone  pokrywają się z drogami 
prawnymi, m.in. w Kaszewicach,  Podwódce. Dylemat, kto ma to wszyst-
ko prostować i w jakim czasie. W Kaszewicach granice geodeci mogliby 
wytyczyć w ciągu półtora miesiąca, natomiast w Podwódce droga jest 
częściowo zagrodzona.

● Dzisiaj sfinalizowana została wstępnie u notariusza sprawa wykupu reszty 
sieci wodociągowej wraz z ułamkową częścią współudziału w gruntach.

● Przystąpiliśmy do opracowania  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy na wniosek Polskiej Sieci Energetycznej i procedu-
ra  jeszcze trwa. Koszt  opracowania wyniesie około 600 tys. zł.

● Wpłynęło pismo z MZK, które zostało odczytane. My, jako samorząd nie 
możemy dofinansowywać spółki. Można zawrzeć porozumienie między-
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          gminne, gdzie będą określone zasady korzystania ze środków. 
● Informacyjnie – staram się wykorzystywać w miarę możliwości urlop wy-

poczynkowy.
● Informacyjnie -  w niedzielę uczestniczyłem w uroczystości z okazji Dnia 

Samorządowca.
Radny Henryk Kęsy – odnośnie działki w Trząsie, w dalszym ciągu czekamy. 
Można by umieścić w BIP, że posiadamy do sprzedaży taką działkę.
Wójt –  jest uchwała o sprzedaży. Jeżeli do końca nie jesteśmy tego partnera 
pewni to lepiej nie ogłaszać tego przetargu. 
Radni  poparli  zdanie  Wójta.  Konsorcjum RATEG odnośnie  korekty  wyceny 
działek w Trząsie otrzyma odpowiedź negatywną. 
Radny Henryk Kęsy – były problemy na ostatniej sesji  z działką za CPN. Ogła-
sza się przetarg ofertowy. W umowie kupna – sprzedaży  u notariusza wpisuje 
się co i w jakim czasie kupujący  ma  zrobić. W przypadku niewywiązania się z 
umowy kupujący zwraca działkę  gminie, a gmina oddaje pieniądze bez odsetek. 
Proszę o przeanalizowanie tej sytuacji, m.in. z radcą prawnym. Proponowałbym 
na przyszłą sesję przygotować tę działkę na przetarg ofertowy.
Wójt – czy na pewno tego chcemy?
Radny Henryk Kęsy – ja myślę,że tak. Może w międzyczasie ktoś inny się jesz-
cze znajdzie. 
Przewodniczący Rady – odnośnie MZK. Myślę,  że należy napisać to co Pan 
Wójt powiedział, co nieraz już dyskutowaliśmy. 
Radny Jerzy Dymiński zwrócił się z zapytaniem,  czy byłaby możliwość dofi-
nansowania prywatnego przewoźnika.
Wójt udzielił  odpowiedzi negatywnej. 
   Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  Panią  Dyrektor  Zespołu  Szkół o 
zabranie  głosu,  ponieważ na  poprzedniej  sesji  wpłynęło  pismo od jednego z 
rodziców.   
Pani  Dyrektor  Ewa  Łumińska  udzieliła  odpowiedzi  i  wyjaśnień  na  zarzuty 
zawarte w pismie z dnia 26 maja 2008 r. oraz przedłożyła radnym do wglądu 
stosowne dokumenty. 
Radny Romuald Śniady – odn.  listy ferii, zwróciłem uwagę,  że tam nie było, że 
będą przychodzić dzieci. 
Radny Jerzy Konieczny – odn. stołu pinpongowego, czy nie można udostępnić 
codziennie dzieciom?
Dyrektor E.Łumińska – ale ja nie mam informacji, że uczniowie chcą korzystać 
z tego stołu. 
Radny Jerzy Konieczny – czy wszystkie pisma wywieszane na tablicy ogłoszeń 
są rejestrowane w dzienniku rejestrującym?
Pani  E.Łumińska – ogłoszenia tak. Nie jest to możliwe, żebym ja  zapisywała 
każde ogłoszenie. W tej chwili jest około 30 ogłoszeń. Staram się informować 
zacznie  wcześniej  o  obowiązującym  chociażby  egzaminie,  dodatkowych 
wyjazdach, zajęciach. W ciągu roku tworzyłabym dodatkową dokumentację. 
Rodzic z Zespołu Szkół w Klukach – w tamtym roku ustaliliśmy z Radą Pedago-
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giczną i Dyrekcją szkoły, że będą ferie conajmniej 3 dni. Były tutaj te pisma, 
które są podpisane przez nas. Przychodzą dzieci na zajęcia, ale jakie, jeszcze nie 
wiem, coś wymyślimy. Taka była odpowiedź w klasach. Dzień wcześniej przed 
rozpoczęciem ferii była wywieszona lista, jakie zajęcia będą sie odbywać. 
Następnie wywiązała się dyskusja pomiędzy Rodzicem i Panią Dyrektor. 
Z  zakresu  zajęć  sportowych  i  organizowanych  zawodów  wyjaśnień  udzielił 
nauczyciel wf z Zespołu Szkół. 
Radny Jerzy Dymiński – dostaliśmy zaproszenie na uroczystości związane z 70-
leciem szkoły. Wydaje mam się, że to  za mały  jubileusz jest, prawdopodobnie 
80 lat a nie 70. 
Dyrektor E.Łumińska – ja zapraszam bardzo serdecznie, a wszystko wyjaśnię na 
pewno w piątek.
Radny  Jerzy  Dymiński  poinformował,  że  w  marcu  na  posiedzeniu  Komisji 
Infrastruktury  Przewodnicząca  Komisji  Przeciwdziałania  Alkoholizmowi 
zobowiązała się,  iż   wspólnie z Panią Dyrektor, z Komisją  będzie uzgodniony 
podział środków z funduszu i zwrócił się z zapytaniem, czy takie uzgodnienia 
były. 
Pani Dyrektor potwierdziła współpracę. 

Punkt 12 i 13 - Interpelacje i wolne wnioski oraz Sprawy różne.

Przewodniczący Rady przekazał  informację  dla sołtysów, iż nie dostaną diet, 
ponieważ zwrócona została uwaga odnośnie wypłaty diet w tym samym dniu co 
sesja.  Pani  Skarnik  poprosiła,   żeby  zdeklarować  się  czy  na  konto,  czy  na 
następnej sesji.
Sottysi wyrazili zgodę na wypłatę diet na następnej sesji.
Radny Jerzy Konieczny – pytanie od mieszkańców. Chodzi o pompę, która była 
przy starej szkole. Co się z nią stało bo chcieliby mieszkańcy, żeby było to jako 
dekoracja.
Nikt z obecnych nie pamięta,  co się stało z pompą ponad 20 lat  temu. Wójt 
wtedy nie pełnił dotychczasowej funkcji.
Radny Jerzy Konieczny – zorganizowałem zebranie z Panem inż. Mędoniem w 
sprawie wody, chodzi o podwójne wodomierze i o ciśnienie wody. 
Wójt – jeżeli chodzi o ciśnienie to problem polega tylko na zapisie na papierze, 
że jest to ½ atmosfery. Defakto to ciśnienie poniżej 2 ½ atmosfery nie spada 
nigdy. Jeżeli chodzi o podwójne wodomierze to zakład zobligował się, że jeśli 
ktoś będzie chciał przerobić tą swoją instalację roczłonkowaną  to będzie miał 
jeden wodomierz na wejściu. Takich osób jest kilka. 
Radny  Stanisław  Gil  –  prosiłbym,  żeby  przysłać  robotnika  bo  tablica 
miejscowości została przewrócona.
Wójt – dobrze.
Radny Jerzy Konieczny – czy ktoś jest przyjęty na stanowisko tam gdzie był 
Lasoń.
Wójt – trwa konkurs. Była jedna oferta, która nie spełniała wymogów. W tej
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chwili jest drugi raz ogłoszony konkurs. Wpłynęły 4 oferty, ale nie są jeszcze 
rozpatrzone.
Radna  Zofia  Dyła  – chciałam się  odnieść  do protokołu z  m-ca  lutego,  żeby 
członkowie  rady  uczestniczyli  w  tych  przyjęciach  do  pracy,  chociażby  jako 
obserwator. 
Wójt – prawnie nie bardzo, ale możemy udostępnić dokumenty.
Sekretarz – to jest  komisja  powołana przez Wójta, żaden przepis prawny nie 
upoważnia nikogo do wzięcia udziału jako obserwatora w tej komisji.  
Radny Henryk Kęsy – posiedzenie takiej komisji nie jest tajne.
Wójt – nie widzę problemu, zorientujemy się. 
Radna  Danuta  Stankowska  –  kiedy  będzie  wożony  tłuczeń.  Tą  drogę,  która 
będzie wyasfaltowana wyrównać, ponieważ są wyboje.
Radny  Romuald  Śniady  –  chodzi  o  tłuczeń  do  Roździna.  Sami  byśmy 
rozplantowali. 
Radna Zofia Dyła – wyrównanie dróg i tłuczeń na osiedle.
Wójt – po kolei, w zależności od potrzeb. 
Radna Irena Lewińska – apropo ul."Ciemnej". Proszę wysłać pismo na dziennik, 
żeby było potwierdzenie. 
Mieszkaniec Kluk – przeczytałem informację w prasie boisko blisko. Czy dostał 
Pan (Wójt) informację z Województwa, że można składać propozycje.
Wójt – na terenie powiatu bełchatowskiego tylko miasto Bełchatów i Rząśnia. 
My też czekamy w kolejce. Nowy nabór w roku przyszłym.
Przewodniczący  Rady  Gminy odczytał  pismo  z  życzeniami  z  okazji  Dnia 
Samorządowca od Senatora RP Grzegorza Wojciechowskiego.

Punkt 14 – Zakończenie obrad.

O godzinie 1620  Przewodniczący  Rady podziękował wszystkim za przybycie
i zakończył  obrady.

...............................................................                    ..................................................................
Protokołowała: Grażyna Cisowska                                    Przewodniczący Rady
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